

Notice of Proposed Procurement (NPP)

IF YOU ARE INTERESTED IN SUBMITTING A PROPOSAL, YOU SHOULD ORDER THE REQUEST FOR PROPOSAL DOCUMENTS AND FOLLOW ALL THE INSTRUCTIONS WITHIN IN ORDER TO SUBMIT A PROPOSAL.

TITLE: National Offload Services

File No. 1000319602

This requirement is for: Canada Border Services Agency (CBSA)

The solicitation is subject to the Agreement on Internal Trade (AIT).

Description of Procurement:

The purpose of this contract is to secure the on-site presence of an offload contractor to provide offload services at Designated Commercial Offices within Canada, as listed in Annex "C" - Designated Commercial Offices within the RFP.

This contract will provides services for fifteen Designated Commercial Offices consisting of - Pacific Hwy (BC), Kingsgate (BC), Huntington (BC), Osoyoos (BC), Coutts (AB), Emerson (MB), Sarnia Blue Water Bridge (ON), Windsor Ambassador Bridge (ON), Fort Erie Peace Bridge (ON), Niagara Queenston Bridge (ON), Landsdowne (ON), Lacolle (QC), St-Armand/Philipsburg (QC), Woodstock (NB) and St. Stephen (NB). At the request of a carrier the contractor will provide the safe unloading and reloading of cargo that has been identified for examination by CBSA.

The Contract shall be for a period of 3 years from the date of issuance with the possibility to extend the Contract for up to two additional one year periods.

Bid Submission – Time and Place:

Bids are to be submitted no later than August 20, 2014 at 11:00 am EST.

Bids are to be submitted to the following location:

Canada Border Service Agency
Cheque Distribution and Offers Receiving Area
473 Albert Street, 6th floor
Ottawa, ON K1A 0L8

***FRENCH RFP AVAILABLE UPON REQUEST**

Contact Information:

Sophon Proulx
473 Albert Street
K1A 0L8
[CBSA-ASFC Solicitations-Demandes de soumissions@cbsa-asfc.gc.ca](mailto:CBSA-ASFC.Solicitations-Demandes_de_soumissions@cbsa-asfc.gc.ca)

The Crown retains the right to negotiate with suppliers on any procurement. Documents may be submitted in either official language of Canada.



Avis de projet de marché (APM)

SI VOUS ETES INTERESSE En soumettant une proposition, vous devez commander la demande de documents de proposition et suivre toutes les instructions SEIN POUR SOUMETTRE UNE PROPOSITION.

TITRE: Services nationaux déchargement
Dossier no 1000319602

Cette exigence est pour: Agence des services frontaliers du Canada (ASFC)

L'appel d'offres est soumis à l'Accord sur le commerce intérieur (ACI).

Description de la Passation de marchés:

Le but de ce contrat est d'assurer la présence sur place d'un entrepreneur de déchargement de fournir des services de déchargement dans les bureaux commerciaux désignés au Canada, dont la liste figure à l'annexe «C» - espace bureaux commerciaux dans la DP.

Ce contrat offre des services pour quinze bureaux commerciaux désignés constitués - Pacific Highway (Colombie-Britannique), Kingsgate (Colombie-Britannique), Huntington (BC), Osoyoos (Colombie-Britannique), Coutts (AB), Emerson (MB), du pont Blue Water à Sarnia (ON), pont Ambassador à Windsor (ON), pont Peace à Fort Erie (Ontario), Niagara pont Queenston (ON), Lansdowne (ON), Lacolle (QC), St-Armand/Philipsburg (QC), Woodstock (Nouveau-Brunswick) et St. Stephen (Nouveau-Brunswick). À la demande d'un transporteur le contractant fournira le déchargement et le rechargement de la cargaison qui a été identifié pour examen par l'ASFC sûr.

Le contrat est d'une durée de 3 ans à compter de la date d'émission avec la possibilité de prolonger le contrat pour deux périodes supplémentaires d'un an.

De soumission - Lieu et heure:

Les offres doivent être soumises au plus tard le 20 Août 2014, au 11h00 HNE.

Les offres doivent être soumises à l'adresse suivante:

Agence des services frontaliers du Canada
Distribution et Offres zone de réception des chèques
473, rue Albert, 6e étage
Ottawa, ON K1A 0L8

*** DP FRANÇAIS DISPONIBLE SUR DEMANDE**

Coordonnées:
Sophon Proulx

473, rue Albert

K1A 0L8

CBSA-ASFC_Solicitations-Demandes_de_soumissions@cbsa-asfc.gc.ca

L'État se réserve le droit de négocier avec les fournisseurs de tout marché. Les documents peuvent être présentés dans les deux langues officielles du Canada.